

DVMAG Wing Announcement |

February is Black History Month

The 2025 theme for [Black History Month](#) is "Black Legacy and Leadership: Celebrating Canadian History and Uplifting Future Generations." This theme celebrates the rich past and present contributions and accomplishments of Black people in Canada, while aspiring to embrace new opportunities for the future.

- [Rising 2025: Black Excellence and Canadian Policy](#)
February 10, 11 and 12, 2025 | 3 days | Webcast and in person
- [Building Our Futures: Sharing Lessons Learned From Supporting Black Youth](#)
February 13, 2025 | 2 hours | Webcast

[Protecting Our Stories: Archiving and Amplifying Black History in Canada](#)

February 26, 2025 | 2 hours | Webcast

Février est le mois de l'histoire des Noirs

Le thème de 2025 pour le [Mois de l'histoire des Noirs](#) est « L'héritage et le leadership des personnes noires : célébrer l'histoire canadienne et inspirer les générations futures ». Ce thème célèbre les riches contributions et réalisations passées et présentes des personnes noires au Canada, tout en cherchant à saisir de nouvelles possibilités pour l'avenir.

- [À l'aube de 2025 : l'excellence noire et les politiques canadiennes](#)
10, 11 et 12 février 2025 | 3 jours | Webdiffusion et en personne
- [Construire nos avenir : Partager les leçons tirées du soutien aux jeunes des communautés noires](#)
13 février 2025 | 2 heures | Webdiffusion

[Protéger nos histoires : Archiver et amplifier l'histoire des personnes Noires au Canada](#)

26 février 2025 | 2 heures | Webdiffusion